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MICHAŁ FAŁKOWSKI: Odkąd jesteś graczem 
Anwilu Włocławek zrobiliśmy już trochę tych 
rozmów, zarówno mniejszych, jak i większych. 
Przed tą zastanawiałem się o co Cię zapytać  
i wiesz, ostatecznie znalazłem coś takiego…
KAMIL ŁĄCZYŃSKI: Słucham zatem z uwagą.

Pytanie bardzo proste: czy wierzysz w Świętego 
Mikołaja? 
- I co ja mam teraz powiedzieć…? Oczywiście, że 
tak! Przecież to jasne, że Święty Mikołaj istnieje, 
co roku wsiada w swoje sanie i rusza w świat  
z workiem prezentów. Jakże mogłoby być inaczej!? 

Czyli nigdy w życiu nie przeżyłeś rozczarowania 
związanego z, no wiesz, prawdą, że Święty Miko-
łaj, hmm, jakby to powiedzieć…
- On istnieje! Tak, jak powiedziałem. Co roku ru-
sza z Laponii i oblatuje świat, rozdając prezenty 
grzecznym dzieciom. No, a tym niegrzecznym 
czasem rózgi…

5

Bądź EKO!
Fotowoltaika
Pompy ciepła

www.instalnova.pl

601 300 722

SALON FIRMOWY

r
ek

la
m

a

Kamil Łączyński
Z A S Ł U Ż Y L I Ś M Y  N A  S O L I D N Y  P R E Z E N T



TE
AM

 S
EZ

ON
 2

02
2/

20
23

 N
R 

5
wywiad

W mijającym roku 2022 Anwil Włocławek był takim 
Świętym Mikołajem dla swoich fanów, prawda? 
- Myślę, że nasi kibice mieli sporo powodów do radości.

Także powody do dumy? 
- Mam nadzieję! To miłe uczucie, gdy wiesz, że swoim 
zachowaniem, czy działaniem sprawiasz, że ktoś czuje 
dumę. 

Na początku kwietnia Anwil Włocławek triumfował  
w lidze ENBL, a dwa miesiące później drużyna wywal-
czyła brąz w Energa Basket Lidze. Nie zapytam co sma-
kowało lepiej, bo to dwie różne bajki, ale zapytam jak 
dziś oceniasz i wspominasz te sukcesy na chłodno.
- ENBL ma swoją wartość. Mistrzostwo to mistrzostwo. 
Aby wygrać musisz być lepszy od reszty rywali. I my 
byliśmy. Rozmawialiśmy sobie w zespole, że jeśli już 
grać w takich, nowo powstałych rozgrywkach, to super 
byłoby je wygrać. Przecież każde mocne rozgrywki też 
od czegoś musiały zacząć. Więc gdy inne kluby trochę  
z przymrużeniem oka patrzyły na naszą grę, my robi-
liśmy swoje i ostatecznie wywalczyliśmy trofeum oraz 
złote medale. To zostanie w historii. A dodatkowo - rok 
temu wszyscy się śmiali, a dziś w ENBL mamy „małą 
polską ligę” i aż pięć drużyn uczestniczących. 
Niemniej jednak, brąz w Mistrzostwach Polski ma 
większą wartość. Nie jest łatwo wygrać walkę o trze-
cie miejsce i na to składa się kilka czynników, nie do 
końca sportowych. Po pierwsze - spotykają się dwaj 

przegrani z półfinałów, dwie drużyny, które muszą po-
godzić się z tym, że finał nie jest dla nich. Trzeba się  
z tego szybko otrząsnąć. Dodatkowo, nie jest tajemni-
cą, że musisz mieć w zespole Amerykanów myślących 
po europejsku, bo w ich kulturze coś takiego jak „mecz 
o brąz” nie ma racji bytu. Po prostu nie istnieje i czę-
sto nie widzą sensu w rozgrywaniu takiej batalii. Tracą 
motywację. My na szczęście mieliśmy świetnych gości, 
którzy wiedzieli o co chodzi. I dlatego po zwycięstwie 
w Słupsku czuliśmy, że ten brąz naprawdę nam się na-
leżał. Że zasłużyliśmy na niego. Wywalczyliśmy go, bo 
włożyliśmy bardzo dużo wysiłku w tamten sezon.

Sukcesy w ENBL i EBL sprawiły, że dziś Święty Miko-
łaj - Wam, zawodnikom zespołu z sezonu 2021/2022  
- z pewnością przyniósłby prezent sporych rozmia-
rów. A czy obecny zespół zasługuje na prezent? Na 
rózgę na pewno nie, gdyż drużyna radzi sobie co-
raz lepiej, wygraliście dziewięć meczów z rzędu i 11  
z ostatnich 12, ale jak duży prezent byś sobie i reszcie 
chłopaków zostawił pod choinką?

- No może nie taki XXL, ale myślę, że zasłużyliśmy 
na solidny prezent. Więcej zwycięstw, niż porażek  
w EBL jest? Jest. Kryzys z początku sezonu minął? 
Minął. Awans do drugiej rundy FIBA Europe Cup zro-
biony? Zrobiony. Szanse na dalszy awans są? Są. My-
ślę, że idziemy w dobrym kierunku, a nasze problemy 
z początku sezonu nie wynikały z tego, że mieliśmy 
problemy stricte koszykarskie, po prostu - problemy 
zdrowotne. Najgorsze, co może przytrafić się zawodo-
wemu sportowcowi i zawodowej drużynie. Na to nie 
ma mocnych. Ale jak widać - dźwignęliśmy i to i gramy 
coraz lepiej.

Jest szansa, byśmy odbyli podobną rozmowę, w takim 
nieco żartobliwym tonie, ale też o sukcesach, za rok?

- Oczywiście, że tak. Ja jestem optymistą i zawsze 
uważam, że szklanka jest do połowy pełna. Pomimo 
przeciwności losu i tego, że nie jesteśmy jedyni, którzy 
walczą w tej lidze, uważam, że drużyna coraz bardziej 
scala się wewnątrz i prezentuje się coraz lepiej na 
parkiecie, a to bardzo ważny fundament. Do kluczo-
wych meczów oczywiście droga jest daleka i czasu 
dużo, ale nie sądzę, by ten zespół miał otrzymać ró-
zgę pod choinkę za rok. Raczej prezent. A jak duży? 
Zobaczymy…
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RYWAL:
Mecze świąteczne zawsze naładowane są 
dodatkową dozą emocji. Zwłaszcza teraz, gdy 
naszym rywalem jest Trefl Sopot, który znajduje 
się w czołówce tabeli Energa Basket Ligi. Bilans 
dziewięciu zwycięstw i trzech porażek usadowił 
sopocian na trzecim miejscu, co na pewno nie 
jest spełnieniem ich ambicji w tym sezonie. 
Po objęciu sterów drużyny przez trenera Žana 
Tabaka, celem jest bowiem sam szczyt, aby 
zapewnić sobie dogodną pozycję przed fazą 
play-off. Według statystyk, Trefl wyróżnia 
się skutecznością celnych rzutów za trzy (na 
poziomie 42,6%) - możemy spodziewać się 
gradu trójek w Hali Mistrzów. Nie można jednak 
podchodzić do meczu ze strachem. W ostatnich 
tygodniach Rottweilery są w gazie i muszą 
postawić rywalom twarde warunki. 

SKŁAD:
Szczególnie wyróżniającym się zawodnikiem, 
nie tylko w zespole, ale i w całej EBL, jest 
wszystkim dobrze znany Jarosław Zyskowski. 
Skrzydłowy bazuje na wysokiej skuteczności 
celnych rzutów z dystansu (ma aż 66,7%) - 
średnio zdobywa 11 punktów, 3,9 zbiórki oraz 

1,7 asysty. Dodatkowo należy docenić duet 
Garrett Nevels & Rolands Freimanis - 

obaj przeciętnie notują 26 punktów, 
9,7 zbiórki oraz 4,4 asysty. Wspo-

mnieć trzeba również o nowym 
podkoszowym Ivicy Radiciu, 
który udowodnił, że pasuje do 
koncepcji szkoleniowca – śred-
nio ma 11 punktów i 6,8 zbiórki.

CIEKAWOSTKA: 
Trefl w swoim składzie ma aż 

siedmiu zawodników, którzy notują 
przeciętnie powyżej 10 punktów na 

mecz. Statystyki wskazują, że sopocia-
nie rzucają najcelniej w Energa Basket 

Lidze (66,1%), znajdują się też w czołówce 
pod względem zdobyczy (84,8 oczka). Do-
datkowym smaczkiem jest fakt, że  
w zespole jest czterech byłych zawodników 
Anwilu Włocławek (wspomniani Freimanis, 
Radić, Zyskowski oraz Andrzej Pluta). 
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Numer	 Imię	i	nazwisko	 Paszport	 Rok	ur.	 Wzrost	 Pozycja	 Pkt.	 Zb.	 As.

1	 Phil	Greene	IV	 USA	 1992	 187	 PG/SG	 12.0	 2.8	 1.3
2	 Lee	Moore		 USA	 1995	 193	 PG/SG	 17.2	 3.5	 7.2
3	 Josh	Bostic	 USA	 1987	 196	 SG/SF	 8.6	 3.8	 2.1
7	 Daniel	Dawdo	 POL	 1999	 197	 SF/PF	 0.4	 0.7	 0.3
8	 Josip	Sobin	 CRO	 1989	 203	 C	 11.5	 5.4	 1.3
9	 Kamil	Łączyński	 POL	 1989	 183	 PG	 7.2	 2.3	 6.0
11	 Bartosz	Łazarski	 POL	 2007	 192	 PG/SG	 0.4	 	
16	 Dawid	Słupiński	 POL	 1992	 206	 PF/C	 4.8	 2.0	 0.3
18	 Luke	Petrasek	 USA	 1995	 206	 PF	 15.2	 5.0	 1.3
21	 Maciej	Bojanowski	 POL	 1996	 200	 SF	 	 	
25	 Michał	Nowakowski	 POL	 1988	 202	 PF	 8.2	 4.4	 0.7
77	 Marcin	Woroniecki	 POL	 2000	 191	 PG	 2.6	 1.2	 0.4

Trener: Przemysław Frasunkiewicz     |     Asystent: Grzegorz Kożan     |     Asystent: Piotr Blechacz

ZŁOTO (3): 2003,	2018,	2019
SREBRO (8): 1993,	1994,	1999,	2000,	2001,	2005,	2006,	2010

BRĄZ (4): 1995,	2009,	2020,	2022
PUCHAR POLSKI (4): 1995,	1996,	2007,	2020

SUPERPUCHAR POLSKI (3):	2007,	2017,	2019
MISTRZOSTWO ENBL (1): 2022

TE
AM

 S
EZ

ON
 2

02
2/

20
23

 N
R 

5

Lee Moore

2 Phil Greene IV

1
Josh Bostic

3
Dawid Słupiński

16
Luke Petrasek

18

prezentacja
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Trener: Žan Tabak  |   Asystent: Krzysztof Roszyk  |  Asystent: Antonio Ten
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Numer	 Imię	i	nazwisko	 Paszport	 Rok	ur.	 Wzrost	 Pozycja	 Pkt.	 Zb.	 As.

0	 Jan	Malesa	 POL	 1999	 187	 SG	 1.0	 0.5	
1	 Garrett	Nevels	 USA	 1992	 188	 PG/SG	 15.0	 5.1	 3.6
3	 Andrzej	Pluta	 POL	 2000	 190	 PG/SG	 6.0	 1.4	 2.7
6	 Rolands	Freimanis	 ŁOT	 1988	 209	 PF/C	 11.0	 4.6	 0.8
7	 Jakub	Urbaniak	 POL	 2003	 205	 PF	 0.3	 0.7	
11	 Błażej	Kulikowski	 POL	 2001	 197	 SG/SF	 1.8	 0.1	
13	 Jean	Salumu	 BEL	 1990	 193	 PG/SG	 12.7	 0.7	 1.7
15	 Jarosław	Zyskowski	 POL	 1992	 203	 SF/PF	 11.0	 3.9	 1.7
22	 Cameron	Wells	 USA	 1988	 186	 PG	 6.8	 2.3	 3.9
23	 Michał	Kolenda	 POL	 1997	 202	 SG/SF	 10.9	 3.7	 1.4
25	 Wesley	Gordon	 USA	 1994	 205	 PF/C	 10.4	 10.3	 1.8
41	 Ivica	Radić		 CRO	 1990	 208	 C	 11.0	 6.8	 0.6

Cameron Wells

22

Jarosław Zyskowski

2
Ivica Radić

41

Michał Kolenda

23
Jean Salumu

13

11

prezentacja

ZŁOTO (5): 2004, 2005, 2006, 2007, 2008
SREBRO (3): 2002, 2003, 2012
BRĄZ (2): 2001, 2014
PUCHAR POLSKI (6): 2000, 2001, 2006, 2008, 2012, 2013
SUPERPUCHAR POLSKI (3):	2001,	2012,	2013
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Niewiarygodne. Ledwo 8 stycznia stycznia 
spotkaliśmy się w Hali Mistrzów na meczu  
z BM Stalą Ostrów Wielkopolski, a tu w eks-
presowym tempie nadjeżdża ostatni mecz 
2022 roku. Jak zwykle w takich momentach 
człowiek zerka wstecz i szuka wydarzeń  
i rzeczy, które w kończącym się roku w wy-
jątkowy sposób zapadły mu w pamięć. Nic 
dziwnego - wszak grudzień to zawsze okres 
podsumowań i snucia planów na przyszłość. 
Sportowo dla włocławskiego zespołu był to 
rok bardzo udany. Wygrane serie play-off 
z Twardymi Piernikami i Czarnymi Słupsk 
dające powrót na podium po rocznej prze-
rwie, to bez wątpienia najważniejsze wyda-
rzenie ostatnich dwunastu miesięcy. Jeśli 
dodamy do tego historyczny triumf w nowo 
powstałych rozgrywkach Koszykarskiej Ligi 
Północnoeuropejskiej i kapitalny Final Four 
odbywający się we Włocławku, to na pewno 
każdy kibic ze Stolicy Kujaw może ten rok 
zakończyć z uśmiechem na ustach. Oczywi-
ście trzeba do tej beczki miodu dodać łyżkę 
dziegciu. Taką bez wątpienia była druga poło-
wa ćwierćfinałowego meczu o Pucharu Pol-
ski z Kingiem Szczecin. Przegraliśmy wygrany 
mecz, a na drużynę wylała się fala hejtu. Na 
szczęście w dalszej części sezonu wszystko 
poszło już po myśli zawodników oraz kibiców i 
nikt z nas nie miał powodu do narzekań. 

Kończące się 12 miesięcy to również rok 
wielkiej zmiany za sterami Klubu Koszykówki 
Włocławek. Arkadiusz Lewandowski zasia-
dający w fotelu prezesa przez ponad 10 lat 
zmieniony został przez Łukasza Pszczółkow-
skiego. Nowy prezes rozpoczął urzędowanie 
z ważną misją, jaką jest wyzerowanie będą-
cego na minusie licznika finansowego. Pa-
trząc na to z jaką pieczołowitością i rozwagą 
budowany był nowy zespół, istnieje duże 

prawdopodobieństwo, że „mission complete” 
usłyszymy szybciej, niż nam się może wyda-
wać. Fakt, że w przeciwieństwie do wielu innych 
klubów PLK licznik wymienionych od początku 
zawodników, licząc z kontuzjowanym Janarim 
Joesaarem, zatrzymał się na jedynce zdaje 
się moje przypuszczenia tylko potwierdzać. 
Arkadiusz Lewandowski natomiast ma zasiąść 
na stanowisku Dyrektora Marketingu PLK. To 
cieszy, bo zawsze dobrze mieć starych znajo-
mych w centrali. A jeśli chodzi o pożegnania, 
to niespełna dwa tygodnie temu z włocławską 
publicznością pożegnał się Szymon Szewczyk.  
Z Anwilem zdobył dwa złota, dwa brązy, dwa Su-
perpuchary, Mistrzostwo ENBL i Puchar Polski. 
Naprawdę imponująca lista. Na tyle długa, by  
z czystym sumieniem móc jego koszulkę po-
wiesić pod dachem Hali Mistrzów. To jednak już 
w nowym roku.

30 lat w ekstraklasie. Tak, właśnie wielkimi 
krokami kończy się trzydziesty rok obecności 
Anwilu w elicie. Z tej okazji ogłoszony został 
plebiscyt, który wyłonił najlepszą zdaniem kibi-
ców dziesiątkę graczy, jacy w tym czasie biegali 
po włocławskich parkietach. Nie obyło się bez 
sporów i wymiany poglądów, ostatecznie jed-
nak najważniejsze jest to, że dzięki tej akcji 
będziemy mieli okazję spotkać się z tymi, któ-
rych wybrali fani. Pierwsza wizyta już za nami. 
Przyjazd Gerroda Hendersona był dla kibiców 
nie lada gratką. Kolejka czekająca po autogra-
fy i długa owacja na stojąco, gdy GH9 odbierał 
pamiątkową statuetkę potwierdzają, że był to 
znakomity pomysł. Następny na liście Andrzej 
Pluta. Znakomitym pomysłem było też spotka-
nie fanów z koszykarzami, którzy jako pierwsi  
w barwach włocławskiego klubu biegali po 
parkietach ekstraklasy 30 lat temu. Wypełniony 
po brzegi Browar B, mnóstwo pytań od fanów, 
łzy wzruszenia i wiele wspaniałych wspomnień. 
Przed nami czwarta dekada emocji - oby tylko  
i wyłącznie pozytywnych.

Do	usłyszenia.
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Krzysztof Szaradowski
Komentator  Radia Rottweilery
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Święta w Hali Mistrzów
Można powiedzieć, że mecze świąteczne w Hali Mistrzów 
stały się tradycją. Po dużej dawce dobrego jedzenia  
i spędzeniu czasu z najbliższymi przy stole, fani odrywali 
się na moment i spalali kalorie kibicując Rottweilerom.

W tym roku sytuacja jest jednak wyjątkowa. W końcu 
Wigilia dopiero jutro. Część z was na pewno uciekła więc 
od obowiązków i zamiast lepić teraz pierogi czy sprzątać 
w przedpokoju, zasiadła na trybunach. 

Przypomnijmy jak wyglądały ostatnie mecze świąteczne. 
W sezonie 2018/2019 Rottweilery pokonały 93:84 ówcze-
sny Stelmet Eneę BC Zielona Góra. Dobrze tamto starcie 
wspomina Josip Sobin, który oprócz pięciu punktów miał 
też dziewięć zbiórek i pięć asyst. Wygrana napędziła wte-
dy Anwil, który wygrał kilka kolejnych meczów. 

Równo rok później ekipa również zwyciężyła - tym razem 
z Asseco Arką Gdynia. Obie drużyny grały tak widowisko-
wo, że nikt nie mógł narzekać na nudę. Przypomnijmy, 
że w składzie rywali występowali wtedy Josh Bostic oraz 

Phil Greene IV - mamy nadzieję, że teraz poczują smak 
świątecznej wygranej w Hali Mistrzów. 

W sezonie 2020/2021 Rottweilery miały zmierzyć się 26 
grudnia z Treflem Sopot na wyjeździe - ostatecznie spo-
tkanie zostało jednak przełożone. Na mecz świąteczny 
kibicom przyszło więc trochę poczekać - konkretnie do 
26 grudnia 2021 roku. Ten pojedynek wszyscy doskonale 
pamiętają. Włocławianie pokonali 90:81 lublinian, mieli 21 
asyst przy jedynie sześciu stratach, a Kamil Łączyński do 
15 oczek dodał siedem asyst, sześć zbiórek i przechwyt. 

Podsumowując - trzy mecze w Hali Mistrzów, trzy wygra-
ne, trzy cudowne Święta Bożego Narodzenia.

Cóż…Tradycji nie wolno zmieniać. Czy w domu mogłoby 
zabraknąć 12 potraw czy ustrojonej choinki? Nie wyobra-
żamy sobie takiej możliwości! Tak samo jest z najbliż-
szym spotkaniem - wszyscy marzą o kolejnym zwycię-
stwie Anwilu. Trudno wymarzyć sobie piękniejszy prezent 
na Święta! 
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Tego człowieka nie trzeba przedstawiać nikomu  
we Włocławku!  Na dzisiejszym meczu  

w Hali Mistrzów będzie gościł Andrzej Pluta! 

Na inaugurację akcji „ESENcja Drużyny 30-lecia” 
w Hali Mistrzów gościliśmy Gerroda Hendersona. 
Amerykanin przyjechał z toną pozytywnej energii. 
Nie spodziewał się jednak aż tak serdecznego 
przyjęcia! Kolejka do zdjęcia i wzięcia autografu 
była ogromna. 

Przypuszczamy, że dziś będzie bardzo podobnie. 
W końcu na trybunach pojawi się jeden z tych, 
którego koszulka wisi pod sufitem Hali Mistrzów 
- Andrzej Pluta! 

Przypomnijmy, że w głosowaniu na Drużynę 30-le-
cia, rzucający obrońca zgromadził ponad 1600 
punktów od kibiców, co przełożyło się na drugie 
miejsce w kategorii „guards”. 

Choć większość doskonale pamięta Andrzeja  
w barwach Anwilu, przypomnijmy nieco faktów 
dla młodszych kibiców - grał w naszym klubie  
w sezonie 2002/2003 oraz latach 2006/2011. Zdo-
był kolejno: mistrzostwo Polski (2003), wicemi-
strzostwo (2010), brązowy medal (2009), Puchar 
Polski (2007) oraz Superpuchar Polski (2007). 

Z pewnością nie możecie się doczekać spotkania 
z legendą. Tak jak ostatnio, przy okazji odwiedzin 
Andrzeja Pluty również nie zabraknie atrakcji dla 
kibiców. Śledźcie uważnie nasze media społecz-
nościowe!

Po zakończeniu meczu z Treflem zapraszamy  
natomiast do Fan Corner - Andrzej Pluta zrobi  
z wami wspólne zdjęcie i znajdzie chwilkę na roz-
mowę oraz podpisywanie pamiątkowych kart.
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Wielkie włocławskie serca
Nie możemy zacząć tego tekstu inaczej, niż od „dziękujemy!”. Na 
przestrzeni ostatniego roku wielokrotnie udowadnialiście, że je-

steście wielcy. Środki wpłacane przez was na akcje charyta-
tywne pomogły wielu osobom, które będą wam wdzięczne do 

końca życia. Hasztag #AnwilFamily, którego używamy w me-
diach społecznościowych nie jest na wyrost - naprawdę jeste-

ście jak rodzina. Pozwólcie, że podsumujemy ostatnie miesiące. 
Początek roku to akcja Karma Wraca. Zadziwiliście nas już  
w pierwszych dniach stycznia, gdy zdecydowanie pobiliście wcze-
śniejszy rekord. 768 kilogramów produktów dla pupili z włocław-
skiego Schroniska dla zwierząt, większość charakteryzująca się 
bardzo wysoką jakością. Możemy zdradzić, że kolejna edycja akcji 

odbędzie się już wkrótce - rekord jest w waszym zasięgu! 

Koniec stycznia był czasem Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. W tym roku mogliście wylicytować kawę z trenerem 
Przemysławem Frasunkiewiczem, kolację z Kamilem Łączyńskim 
i Szymonem Szewczykiem oraz wyjazd z Krzysztofem Szaradow-
skim i Piotrem Kieplinem na mecz do Słupska. Wyniki licytacji były 
niesamowite - łącznie złożyły się bowiem na 16 tysięcy złotych! 

Z dużym bólem wspominamy coś, co nadeszło kilka tygodni 
później i do teraz rozdziera serca - najazd Rosji na Ukrainę. Nie 
mogliśmy pozostać wobec tego obojętni. Wyprodukowaliśmy spe-

cjalne koszulki (zamówiliście ich aż 700!), a dochód w całości 
przekazaliśmy organizacjom, które pomagają naszym wschod-
nim sąsiadom. Uchodźców gościliśmy na jednym z kwietniowych 
meczów. Podarowaliście wtedy dzieciom z Ukrainy zabawki i drob-
ny sprzęt sportowy. 

W ciągu roku pomagaliśmy też m.in. choremu Piotrusiowi, Milence, 
Michałkowi, Marcelince, Gabrysi, a przy okazji spotkania z Keravnos 
BC, małej Oli. 

Zawodnicy, sztab szkoleniowy i pracownicy klubu ostatnio zaan-
gażowali się natomiast w akcję Szlachetna Paczka. Zebrali środki  
i kupili najpotrzebniejsze produkty oraz prezenty świąteczne dla 

pani Julii, która znajduje się w trudnej sytuacji życiowej. 

W tym miejscu jeszcze raz dziękujemy za okazane serce. Na 
przestrzeni ostatnich miesięcy rozmaitych akcji społecznych było 
więcej, niż wymieniliśmy w tekście. Nigdy nie odwróciliście się od 
potrzebujących. Wiemy, że w tym aspekcie nic się nie zmieni. Je-
steście po prostu najlepsi. 

W najbliższym czasie szczególnie pamiętajmy o tych, którzy bez na-
szego wsparcia nie dadzą sobie rady. O tych, którzy chcieliby poczuć 
magię Świąt, ale z różnych względów nie jest to możliwe. Warto 
dzielić się dobrem! 
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